
 
 

    
 

Mede namens dhr De Koning wil ik u informeren over de afspraken die zijn gemaakt in de KG 

RMH 4 februari jl.  

 

Memo rol van de Klankbordgroep 

De afgelopen periode hebben de meeste gemeenteraden de memo Rol klankbordgroep Regio 

Midden- Holland behandeld. Uit de raden kwamen overwegend positieve reacties over de memo, 

ook al kwam wel naar voren dat er soms nog enkele onduidelijkheid over de werkwijze van de 

Klankbordgroep bestond. Verder bleek dat raadsleden graag op de hoogte gehouden worden over 

de bezigheden van de Klankbordgroep. Daarom zal voortaan uit iedere vergadering van de 

Klankbordgroep een terugkoppeling plaatsvinden richting alle raden. In Gouda benutten we 

hiervoor reeds dit moment tijdens de besluitvormende raad.  

 

Evaluatie bijeenkomsten 

Verder zijn de bijeenkomsten van 10 december 2018 over de bestuurlijke tafels en 28 januari 

2019 over de regionale energietransitie geëvalueerd. Beide bijeenkomsten werden over het 

algemeen positief geëvalueerd vanwege het informatieve karakter, het versterken van het 

regionale denken en de goede opkomst. Tevens kwam duidelijk naar voren dat raadsleden graag 

meer kennis verwerven over de regionale energietransitie, aangezien dit gaat om complexe 

materie. 

 

Regiodag 

In september 2019 zal er een Regiodag plaatsvinden. Doel van de dag is dat de raden elkaar en 

de vraagstukken in de regio beter leren kennen. Deze Regiodag zal ingevuld worden naar 

aanleiding van het rapport ‘werkende samenwerking’ van de VNG-denktank. Het onderwerp 

voor de Regiodag zal gekozen worden op basis van de strategische agenda. 

 

Toekomstige onderwerpen 

Binnenkort volgt er een uitnodiging voor de regioavond op 15 april. Het onderwerp is 

Doelgroepenvervoer aanbesteding openbaar vervoer. Deze avond is dus met name bedoeld voor 

de raadsleden die zich bezig houden met sociaal domein en of verkeer. Daarnaast heeft de 

klankbordgroep verzocht zsm de regionale visie en strategische agenda van RMH te bespreken 

met de raden. Deze agenda wordt nu opgesteld. Tenslotte is verzocht om op termijn een regio 

avond te organiseren over het onderwerp Omgevingswet. 

 


